



CERTIFICATE OF REGISTRATION

This is to certify that

Cowan Dynamics Inc.

6194, Notre-Dame Ouest, Montréal, Québec H4C 1V4 Canada

operates a

Quality Management System

which complies with the requirements of

ISO 9001:2015

for the following scope of certification

Design and manufacturing of hydraulic and pneumatic cylinders. Design and manufacturing of automated systems and machinery.

Certificate No.: CERT-0115856
File No.: 008748
Issue Date: March 19, 2018

Original Certification Date: December 1, 2009
Certification Effective Date: March 18, 2018
Certificate Expiry Date: March 17, 2021

Nicole Grantham
General Manager SAI Global Certification Services



ISO 9001



Registered by:
QMI-SAI Canada Limited (SAI Global), 20 Carlson Court, Suite 200, Toronto, Ontario M9W 7K6 Canada. This registration is subject to the SAI Global Terms and Conditions for Certification. While all due care and skill was exercised in carrying out this assessment, SAI Global accepts responsibility only for proven negligence. This certificate remains the property of SAI Global and must be returned to them upon request.
To verify that this certificate is current, please refer to the SAI Global On-Line Certification Register: www.qmi-saiglobal.com/qmi_companies/

 **SAI GLOBAL**
INFORM. INSPIRE. IMPROVE.



CERTIFICAT D'ENREGISTREMENT

La présente atteste que

Cowan Dynamics Inc.

6194, Notre-Dame Ouest, Montréal, Québec H4C 1V4 Canada

possède un

Systeme de Gestion de la Qualité

qui respecte les exigences de la norme

ISO 9001:2015

relativement à la portée de la certification suivante

Conception et fabrication de vérins pneumatiques et hydrauliques. Conception et fabrication de systèmes et machines automatisés.

N° de certificat : CERT-0115856

N° de dossier : 008748

Date d'émission : 19 mars 2018

Date de certification initiale : 1 décembre 2009

Date de certification actuelle : 18 mars 2018

Date d'échéance du certificat : 17 mars 2021

Nicole Grantham

Directrice générale des services de certification de SAI Global



ISO 9001



Enregistrement par :

QMI-SAI Canada Limited, 20 Carlson Court, Suite 200, Toronto, Ontario M9W 7K6 Canada (SAI GLOBAL). Cet enregistrement est sous réserve des modalités de certification SAI Global. Même si SAI Global a réalisé cette évaluation de la manière la plus compétente et la plus diligente possible, SAI Global n'assume aucune responsabilité à moins de démontrer que SAI Global a fait preuve de négligence. Le présent certificat demeure la propriété de SAI Global et doit lui être retourné sur demande.

Pour vérifier si ce certificat est toujours valide, veuillez consulter le registre des certificats de SAI Global : www.qmi-saiglobal.com/qmi_companies/

